
Protokół Nr XXXmy2022 
z XXXIII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 23 września 2022 r. 

XXIX sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali narad Urzędu Gminy Adamów 
llb, 22-442 Adamów. 
Sesję rozpoczęto o godz. 9:03, a zakończono o godz. 10:59 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Adam Walczak - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Kawałko Jan Henryk 
3. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
4. Pan Kostrubiec Piotr 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Kuryło Jacek Marian 

7. Pan Lewusz Mirosław Paweł 
8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Radni nieobecni: 
1. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
2. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
3. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 
Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pan Piotr Szmidt 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
4. Pani Maria Sak 
5. Pan Adam Kozyra 

6. Pani Alicja Zawiślak 

7. Pani Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk 
8. Pani Ewa Nogas 
9. Anna Romaszko 
10. Pani Małgorzata Kwaśniak 

11. mieszkańcy gminy 

- Wójt Gminy 
- Sekretarz Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli 
- p.o. Dyrektora Szkoły Podstawowej w Szewni 

Górnej 
- Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej 
w Adamowie 

- Inspektor ds. finansowo-księgowych 
- Inspektor ds. gospodarki gruntami 
- Inspektor ds. oświaty, zdrowia i sportu 
- Prezes Zarządu Stowarzyszenia LGD Nasze 
Roztocze 

Lista obecności osób zaproszonych oraz pracowników Urzędu Gminy. 
(Zał. Prot. Nr 2,3) 

Porządek sesji; 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2021 r. oraz o wyodrębnionych środkach 
na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2023. 
- dyskusja 

7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2022 roku. 
- dyskusja 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/70/2019 r. Rady Gminy Adamów z dnia 
17 października 2019 roku w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek 
i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagradzania zasadniczego, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez Punkt 
Przedszkolny przy Szkole Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Suchowoli. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Rozpatrzenie pism. 

16. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

17. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XXXIII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 
15 radnych obecnych jest 12, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pani Przewodnicząca- poinformowała, iż projekt porządku obrad radni otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 

Głos zabrał Pan Dariusz Szykuła- Wójt Gminy Adamów, który złożył wniosek 
o wprowadzenie do porządku obrad jeszcze jednej uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Adamów. 
Wójt zaznacztł, że uchwała była uzgadniana na ostatnim posiedzeniu Komisji Stałych, 
na wniosek Pani Przewodniczącej Rady Gminy Adamów i dotyczy działki położonej 
w miejscowości Czarno woda. Wójt przypomniał radnym, że kiedyś w planie 
zagospodarowania przestrzennego przedmiotowa działka była działką budowlaną. Obecnie 
ma ona inne przeznaczenie, dlatego w uzgodnieniu z Państwem chcemy podjąć 
stosowną uchwałę, aby dokonać stosownej zmiany. 

Innych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad nie złożono. 

Przewodnicząca Bożena Skiba zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia nowego porządku 
obrad XXXIII sesji Rady Gminy Adamów. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem nowego porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Adamów głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 4) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem nowego porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Adamów ręcznie 
imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji był 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 

Pani Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XXXII sesji VIII kadencji z dnia 
25 sierpnia 2022 roku ktoś z radnych chce wnieść uwagi? 
Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu 
obrad z poprzedniej sesji. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji glosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 



Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 6) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem protokołu obrad z poprzedniej sesji ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że protokół z XXXII sesji VIII kadencji 
Rady Gminy Adamów z dnia 25 sierpnia 2022 roku został przyjęty. 

Ad.4. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył informację o działaniach podejmowanych 
od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 7) 

Ad.5. Wójt Gminy Adamów Dariusz Szykuła- złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady 
Gminy podjętych na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów poinformowała, że projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Adamów został wprowadzony do porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy Adamów 
wpoz. nr 15. 

Przewodnicząca Rady Gminy Adamów oddała głos Pani Małgorzacie Kwaśniak- Prezesowi 
Zarządu Stowarzyszenia LGD Nasze Roztocze. 
Pani Prezes omówiła strukturę organizacyjną stowarzyszenia i podstawy prawne jego 
działania. Poinformowała również zebranych, że gmina Adamów jest członkiem LGD Nasze 
Roztocze od 2008 r. Podkreśliła, iż instytucja, której jest prezesem, realizuje strategie, 
wdrażane na terenie 6 gmin. Małgorzata Kwaśniak poinformowała zebranych, 
że obecnie trwają przygotowania do nowego okresu programowania Unii Europejskiej 
i przeprowadzane są szerokie konsultacje społeczne dotyczące zapisów nowej strategii. 
Prezes omówiła również działania wdrożone na terenie gminy Adamów oraz szereg 
programów, w których uczestniczy Stowarzyszenie. Pani Kwaśniak odpowiedziała również 
na pytanie Wójta Gminy Adamów dotyczące możliwości finansowania przez stowarzyszenie 
budowy prywatnych domków, zakupu motorów marki harley itp. Prezes stwierdziła, 
że wszystkie nabory wniosków, po naszej ocenie, trafiają do oceny 
w Urzędzie Marszałkowskim. Nie ma takiej możliwości, aby finansować budowę domków 
letniskowych na wynajem. Małgorzata Kwaśniak omówiła następnie zasady pozyskiwania 
środków zewnętrznych oraz proces kontroli ich wydatkowania. 
Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy Adamów zaznaczyła, że informacje 
o działalności Stowarzyszenia LGD Nasze Roztocze zostaną dodatkowo udostępnione 
mieszkańcom na stronach gminy oraz w bezpłatnym kwartalniku. 
Wójt Dariusz Szykuła zapytał Przewodniczącą Rady Gminy Adamów, czy Rada podejmie 
stanowisko dotyczące drugiego stowarzyszenia LGD Razem dla Zamojszczyzny? 
Bożena Skiba- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów odpowiedziała, że członkowie Rady 
podejmą pracę w przedmiotowej sprawie po zakończeniu obrad dzisiejszej sesji. 
Prezes Stowarzyszenia rozdała także uczestnikom posiedzenia do wypełniania arkusze 
pomysłów pomocne przy przygotowaniu strategii na nowy okres programowania. 
Następnie Małgorzata Kwaśniak- Prezes Zarządu Stowarzyszenia LGD Nasze Roztocze 
podziękowała za spotkanie i opuściła salę obrad. 
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Przewodnicząca Bożena Skiba poinformowała zebranych, iż do Rady Gminy Adamów, 
wpłyną wniosek o utworzenie świetlicy przy Szkole Podstawowej w Szewni Górnej. 
Przewodnicząca Rady poinformowała obecnych na sali rodziców, że ww. wniosek zostanie 
skierowany na październikowe posiedzenia Komisji Rady Gminy Adamów, aby poddać 
go głębszej analizie. 

Ad.6. Informacja z realizacji funduszu sołeckiego za 2021 r. oraz o wyodrębnionych środkach 
na fundusz sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2023. 

Elżbieta Kozowicz-Grzesiuk- Inspektor ds. finansowo-księgowych przedstawiła informację 
z realizacji funduszu sołeckiego za 2021 r. oraz o wyodrębnionych środkach na fundusz 
sołecki w budżecie gminy w roku budżetowym 2023. 
(Zał. Prot Nr 9) 
Radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych wniosków co do przedstawionych informacji. 

Ad.7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Adamów za I półrocze 2022 roku. 

Skarbnik Gminy stwierdziła, że informacja opisowa została sporządzona i otrzymali 
ją wszyscy radni, jak również Regionalna Izba Obrachunkowa w Lublinie, Zespół 
Zamiejscowy w Zamościu. Następnie odczytała uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Lublinie z dnia 5 września 2022 r. pozytywnie opiniującą informację 
Wójta Gminy Adamów o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2022 r. 
Ewelina Droździel-Szykuła- Skarbnik Gminy Adamów zaznaczyła, że Gmina nie zaciągnęła 
zaplanowanego na ten rok kredytu, a I półrocze zamknęło się nadwyżką budżetową. 
Następnie dodała, że realizacja z inwestycji jest obecnie w bardzo niskim procencie. Wynika 
to z tego, że rozliczenia umów, które są realizowane na największych inwestycjach, jakie 
mamy zaplanowane na rok 2022, czyli budowa wodociągu w miejscowości Boża Wola, 
budowa drogi w Jacni, na którą otrzymaliśmy środki z Polskiego Ładu, jak również projekt 
wodociągów Adamów-Bliżów, są wydatkowane w II półroczu, dlatego Skarbnik przewiduje, 
że ta realizacja będzie dużo lepsza na koniec roku. 

Radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych wniosków co do przedstawionych informacji. 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Gminy poinformowała radnych, że od czasu przygotowania materiałów wpłynęło 
jeszcze kilka dodatkowych decyzji z Urzędu Wojewódzkiego: o przyznaniu dotacji na wypłat 
dodatku węglowego, na nadanie numeru PESEL dla uchodźców z Ukrainy, z kolei dla GOPS-u. 
dotacje zmniejszono. Wpłynęły również wnioski z 5-ciu sołectw o dokonanie zmian w ich 
przedsięwzięciach 

Radni wyrazili zgodę na proponowane zmiany. 
Skarbnik Gminy przedstawiła zasadność pozostałych wprowadzonych zmian w projekcie 
uchwały. 

W związku z brakiem pytań oraz wniosków Skarbnik Gminy Adamów odczytała projekt uchwały. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
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Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 10) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 11) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

Skarbnik Gminy omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazując, iż zasadność proponowanych 
zmian została omówiona przy podjęciu poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 12) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 13) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr X/70/2019 r. Rady Gminy Adamów z dnia 
17 października 2019 roku w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek 
i szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagradzania zasadniczego, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe 
i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania innych świadczeń 
wynikających ze stosunku pracy nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Adamów. 

Anna Romaszko- Inspektor ds. Oświaty, Zdrowia i Sportu odczytała i omówiła projekt 
uchwały, informując jednocześnie radnych, że projekt uchwały poddano konsultacjom 
z Niezależnym Samorządowym Związkiem Zawodowym „Solidarność". Powyższy projekt 
został zaakceptowany pozytywnie. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
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Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 14) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 15) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez Punkt 
Przedszkolny przy Szkole Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w Suchowoli. 

Anna Romaszko- Inspektor ds. Oświaty, Zdrowia i Sportu odczytała i omówiła projekt 
uchwały. Pracownik Urzędu jednocześnie poinformowała radnych, że powyższy projekt 
jest identyczny, jak uchwała z 2016 r. a jedyne zmiany dotyczą podstawy prawnej oraz 
wysokości opłaty. 
Maria Sak- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli zaznaczyła, że punkt ten nie działa 
w ramach struktur jednostki organizacyjnej, a przy szkole, co rodzi wiele niejasności 
i kłopotów. 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że takie rozwiązanie organizacyjne jest pozostałością 
po projekcie, z którego gmina pozyskała środki z funduszy Unii Europejskiej 
na funkcjonowanie takiego punktu. 
W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 16) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 17) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi publicznej do kategorii dróg gminnych 
na terenie Gminy Adamów. 

Piotr Szmidt- Sekretarz Gminy Adamów poinformował radnych, że projekt uchwały dotyczy 
działki o numerze 636 w miejscowości Rachodoszcze, po czym odczytał i przedstawił jego 
treść. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
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Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 18) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 19) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 

Ewa Nogas- Inspektor ds. Gospodarki Gruntami poinformowała radnych, że projekt uchwały 
dotyczy działki położonej w obrębie Bondyrz o numerze ewidencyjnym 1593/36 i powierzchni 
3 ary 7 m2. Pracownik Urzędu Gminy przedstawiła również wszystkie niezbędne informacje 
dotyczące przedmiotowej działki oraz dopuszczalną w granicach prawa formę jej sprzedaży, 
po czym odczytała treść projektu uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 20) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 21) 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 

Ewa Nogas- Inspektor ds. Gospodarki Gruntami poinformowała radnych, że projekt uchwały 
dotyczy działki położonej w obrębie Bondyrz o numerze ewidencyjnym 1323/4 i powierzchni 
2 ary 73 m2. Pracownik Urzędu Gminy przedstawiła również wszystkie niezbędne informacje 
dotyczące przedmiotowej działki oraz dopuszczalną w granicach prawa formę jej sprzedaży, 
po czym odczytała treść projektu uchwały. 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena Skiba 
zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
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Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 22) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 23) 

Ad. 15. Podjęcie uchwał w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Adamów. 

Wójt Gminy Adamów omówił i przedstawił projekt uchwały, wskazując, zasadność jej podjęcia 

W związku z tym, iż radni nie zadali pytań oraz nie zgłosili żadnych propozycji 
co do przyjmowanej uchwały, Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
Chmiel Joanna, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Kostrubiec Piotr, Krawczyk Ryszard, 
Kuryło Jacek, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota Katarzyna, Sołtys Dariusz, 
Teterycz Jan. 
(Zał. Prot. Nr 24) 
W związku z awarią urządzenia do głosowania radny Lweusz Mirosław głosował 
za przyjęciem uchwały ręcznie imiennie. 
(Zał. Prot Nr 5) 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta 
(Zał. Prot. Nr 25) 

Ad. 16. Rozpatrzenie pism. 

• Ewa Nogas przedstawiła wniosek o ustanowienie służebności drogi dojazdowej do gospodarstwa 
rolnego położonego w miejscowości Bondyrz przez działkę gminną o nr ewidencyjny 1591/12 oraz 
wniosek w sprawie sprzedania części działki o numerze ewidencyjnym 1591/30 stanowiącą własność 
gminy Adamów. 
Radny Dariusz Komisarczuk zaznaczył, że po rozmowach z mieszkańcami miejscowości Bondyrz 
rekomenduje ustanowienie służebności drogi dojazdowej, natomiast w przypadku wniosku w sprawie 
sprzedania części działki o numerze ewidencyjnym 1591/30 poinformował on o braku zgody 
mieszkańców wyrażonej na ostatnim zebraniu wiejskim co do sprzedaży wnioskowanego areału. 

• Omówiono pismo z apelem o poparcie stanowiska Związku Gmin Śląska Opolskiego wobec 
ogromnych cen za energię elektryczną dla miast, gmin i instytucji komunalnych, które zostały 
w ofertach przetargowych zaproponowane przez państwowe koncerny energetyczne. 

Odczytano również odpowiedź Marszałka Województwa Lubelskiego w sprawie zatwierdzenia 
dla Centralnego Portu Komunikacyjnego Sp. z o.o. w Warszawie, projektu robót geologicznych 
dla określenia warunków hydrogeologicznych panujących w rejonie projektowanej inwestycji pod 
nazwą: "Budowa linii kolejowej nr 54 Trawniki - Krasnystaw i nr 56 Wólka Orłowska - Zamość -
Tomaszów Lubelski - Bełżec" 

9 



Ad 17. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

Radny Dariusz Komisarczuk w imieniu mieszkańców miejscowości Bondyrz zapytał, dlaczego cena 
gruzu na remont i utrzymanie dróg gminnych znacząco wzrosła i jest to kwota 3,5 tys. za jeden 
samochód? Radny wyjaśnił, że powyższe informacje przekazał mieszkańcom sołtys Bondyrza 
podczas ostatniego zebrania wiejskiego. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że sołtys poprosił Referat Finansowo-Księgowy o kwotę, za jaką 
zakupowano kruszywo. W skali roku wykazano 160 zł za tonę z rozścieleniem. Jeden 
samochód to.20 ton razy 160 wyszło 3.200. Skarbnik wskazała, że umowa z firmą oferującą 
sprzedaż kruszywa wygasła, dlatego znając dzisiejsze realia, sołtys dołożył jeszcze te 300 zł 
Następnie Skarbnik Gminy wraz z Wójtem wyjaśniali radnym, że sołectwa same nie mogą 
niczego kupować. W przypadku do kruszywa Urząd musi zebrać zapotrzebowanie 
od sołectw, a następnie przedłożyć zapytanie ofertowe wybrać. 
Wójt podkreślił, że obecnie do ceny kruszywa wliczone jest jeszcze jego rozsunięcie. 
Następnie dodał, że wcześniej było ono tańsze, ale koszty związane z jego rozsunięciem 
ponosiła gmina, a nie sołectwo. 

Radny Jan Kawałko zapytał, czy można zakupić kruszywo bez rozsunięcia? 
Wójt odpowiedział, że tak, jednak jeżeli składamy zapytanie to dla wszystkich 15 sołectw, 
a nie tylko dla Rachodoszcz. 

Radny Jacek Kuryło zapytał, czy można z funduszu sołeckiego jakąś część środków 
przekazać gminie na pokrycie kosztów związanych z rozsunięciem kruszywa. 
Skarbnik odpowiedziała, że istnieje jedynie możliwość niewykorzystania wszystkich 
środków z funduszu tak, aby trafiły one z powrotem do budżetu. 

Radni Jan Kawałko, Dariusz Komisarczuk i Jacek Kuryło zapytali o możliwość kalkulacji, 
czy taniej będzie zakupić kruszywo i wliczyć w to koszty ponoszone przez gminę związane 
z rozsunięciem kruszywa. 

Wójt stwierdził, że jest to dość złożone działanie, gdyż na tego typu koszty ma wpływ wiele 
czynników, takich jak; ceny paliwa, amortyzacji, wynagrodzenia pracowników itp. 
W dalszej części wypowiedzi zauważył, że można też zlikwidować fundusz sołecki, którego 
środki zasilą budżet gminy, co rozwiąże wiele istotnych problemach, między innymi 
związanych z budową i remontem dróg gminnych. 
Radny Jan Teterycz zauważył, że to nie mieszkańcy są dla gminy, tylko odwrotnie, 
a o ich bezpieczeństwo należy dbać. Radny dodał również, że nie można wszystkich zadań 
finansować z funduszu sołeckiego w tym przede wszystkim wynagrodzeń pracowników. 

Wójt odpowiedział, że skoro fundusz sołecki dysponuje środkami 300 tys. zł a wójt 500 tys. 
zł to dlaczego jeszcze ma on dokładać do tego funduszu. 

Radny Jan Kawałko stwierdził, że w przypadku likwidacji funduszu w niektórych 
miejscowościach nie będą realizowane inwestycje. 

W odpowiedzi Wójt Dariusz Szykuła wymienił wszystkie podjęte działania i wykonane 
inwestycje w miejscowości Rachodoszcze. 
Na zakończenie Wójt podziękował mieszkańcom Jacni i Suchowoli B, że z funduszu 
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sołeckiego założona została w ich świetlicach wiejskich instalacja fotowoltaiczna. 
Radni Jan Kawałko oraz Jan Teterycz stwierdzili, że Wójt buduje drogi w większości 
w miejscowości Jacnia, natomiast np. w Suchowoli od 19 lat nie jest zakończony odcinek 
1,200 m drogi. 

Wójt odpowiedział, że nie wszystko można tak od razu wytłumaczyć, stwierdzając, 
iż dyskusja w tej sprawie powinna się toczyć na Komisjach, a nie na sesji Rady Gminy. 
Wójt przekazał również informację mieszkańcom gminy Adamów, że po konsultacjach 
z Komisjami Rady ustalono, że od 1 października oświetlenie uliczne na terenie gminy 
będzie świeciło się do godziny 19. 

Ad. 18. Zamknięcie obrad sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Adamów Bożena 
Skiba zamknęła XXXIII sesję VIII kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagranie obrad sesji udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów 
i stronie internetowej Gminy Adamów. 

Bożena Skiba 
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